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P r o t o k ó ł    Nr  VI/2024 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

z  dnia  26  września  2024  roku 

odbytej w sali posiedzeń 

Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim 

w  godzinach  od  800  do  920 

 
Otwarcia VI sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonała 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Pani Anna 

Hałasowska.  
Stwierdziła, że na stan ogólny 15 radnych w obradach VI sesji 

uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 

podejmowania uchwał.  
Następnie powitała wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 

przedstawiła proponowany porządek obrad.  

 
Porządek obrad VI Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim:     

           1. Otwarcie sesji: 
a) stwierdzenie quorum 
b) przedstawienie porządku obrad 

 

2. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej. 
 

3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

  4. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące. 
 

5. Informacja na temat oświaty w Gminie Kamień Krajeński.  
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, w tym                  
w schroniskach dla osób bezdomnych i schroniskach dla osób 

bezdomnych z usługami opiekuńczymi i mieszkaniach treningowych 
lub wspomaganych dla osób, których gminą właściwą miejscowo jest 
Gmina Kamień Krajeński.   

a) wprowadzenie do tematu – Dyrektor MGOPS 
b) dyskusja 

c)   podjęcie uchwały Nr VI/31/2024  
 

7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 
a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik 
b) dyskusja 

c)   podjęcie uchwały Nr VI/32/2024   
 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 
na rok 2024.   
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a) wprowadzenie do tematu – Skarbnik 

b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr VI/33/2024   

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu                    
i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy 

Kamień Krajeński na lata 2026-2036 w tym trybu konsultacji.  
a) wprowadzenie do tematu – Zastępca Burmistrza 
b) dyskusja 

c)   podjęcie uchwały Nr VI/34/2024  
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 
Gminy Kamień Krajeński z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 

rok”.   
a) wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK  
b) dyskusja 

c)   podjęcie uchwały Nr VI/35/2024  
 

11. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Programu 

usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest Gminy Kamień 
Krajeński.   

a) wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK 
b) dyskusja 
c)   podjęcie uchwały Nr VI/36/2024  

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 
Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim i nadania jej statutu.  

a) wprowadzenie do tematu – Burmistrz 
b) dyskusja 

c)   podjęcie uchwały Nr VI/37/2024  
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność 

Burmistrza Kamienia Krajeńskiego. 
a) wprowadzenie do tematu – Przewodniczący Komisji SWiP 
b) dyskusja 

c)   podjęcie uchwały Nr VI/38/2024  
 

14. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. 
a) wprowadzenie do tematu – Przewodnicząca Rady Miejskiej   
b) dyskusja 

c)   podjęcie uchwały Nr VI/39/2024  
 

15. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim.   
a)  wprowadzenie do tematu – Przewodnicząca Rady Miejskiej   

b)  dyskusja 
c)  podjęcie uchwały Nr VI/40/2024  

 

16. Zamknięcie obrad sesji.  
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Głosowanie: Radni jednogłośnie 14 głosami za przyjęciem 

przedstawionego porządku obrad (imienny wykaz głosowania – w załączeniu 
do protokołu z sesji).   

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Pani Anna 

Hałasowska stwierdziła, że Rada Miejska na VI sesji obradować będzie wg 

zatwierdzonego porządku obrad.      
 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej. 

 

Radni jednogłośnie 14 głosami za przyjęciem protokołu z V sesji Rady 

Miejskiej.  

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak przedstawiła informację                      

z działalności w okresie międzysesyjnym. 
W/w informacja – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Po przedstawieniu informacji z działalności w okresie międzysesyjnym 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak przekazała również informację na temat 
interpelacji złożonych przez radnych, a mianowicie: 

1) Interpelacja radnego Romualda Górnego z dnia 3 września                   
2024 r. w sprawie postawienia wiaty ochronnej na placu zabaw przy                            

ul. H. Sienkiewicza; 
2) Interpelacja radnej Kingi Cysewskiej z dnia 10 września                           

2024 r. w sprawie projektu i budowy ulic Leśnej i Gajowej; 

3) Interpelacja Przewodniczącej Rady Miejskiej Anny Hałasowskiej z dnia                  
16 września 2024 r. w sprawie rozbudowy świetlicy wiejskiej                        

w Orzełku; 
4) Interpelacja radnego Józefa Wróblewskiego z dnia 19 września                   

2024 r. w sprawie budowy drogi gminnej wzdłuż ulicy Myśliwskiej               

w Zamartem – położenie dywanika asfaltowego. 
 

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym na złożoną interpelację należy udzielić odpowiedzi na piśmie nie 
później niż w terminie 14 dni od dnia jej otrzymania. Odpowiedzi na 

interpelacje zamieszczane są w Systemie Rada dla Mieszkańców oraz na 
stronie BIP Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim.  

 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak poinformowała również, że w okresie 
międzysesyjnym wpłynęły 2 wnioski radnych z prośbą o uwzględnienie do 

budżetu na rok 2025, a mianowicie: 
1) Wniosek radnego Jakuba Jasińskiego dotyczący budowy schodów 

wraz z oświetleniem na odcinku łączącym ul. Ogrodową z ul. 

Młyńską, jak również dokończenie budowy chodnika na ul. 
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Ogrodowej oraz ustawienie pojemników przeznaczonych na 

utylizację odchodów zwierzęcych w mieście i sołectwach. 
2) Wniosek radnej Kingi Cysewskiej dotyczący projektu i budowy 

parkingu przy szkole podstawowej oraz ul. Kusocińskiego.  
 

Odnośnie zamówień publicznych Pani Burmistrz Natalia Marciniak 

poinformowała, że wpłynęły 2 oferty na zadanie „Zabezpieczenie                           
i rekonstrukcja fragmentów zabytkowych murów miejskich w Kamieniu 
Krajeńskim”. Pani Burmistrz zwróciła uwagę, że początkowo nie było 

zainteresowania tym zadaniem, ale pojawiły się 2 oferty. Najkorzystniejszą 
ofertę złożyło Przedsiębiorstwo Julbud Maciej Lemanczyk. Przewidywany 

termin rozstrzygnięcia przetargu do końca bieżącego miesiąca.  
 
Radny Pan Sebastian Skaja nawiązał do sprawozdania z działalności 

międzysesyjnej. Zapytał o fragment mówiący o spotkaniu z Eneą odnośnie 
wymiany lamp na energooszczędne. Radny zrozumiał, że spotkanie 

przebiegło pozytywnie. Zapytał czy wszystkie lampy będą wymienione.       
 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że spotkanie 

dotyczyło realizacji programu „Rozświetlamy Polskę” czyli temat                            
z poprzedniej kadencji. Jeżeli chodzi o modernizację opraw na terenie całej 
gminy to jest ich łącznie 740 sztuk. Władze poprzedniej kadencji złożyły 

wniosek o wymianę opraw na ledowe na 396 sztuk. Zostają zatem pozostałe 
oprawy, które nie będą zrobione. Prowadzone były wcześniej również 

rozmowy czy gminę stać na to, aby dołożyć środki i zrealizować całość. 
Wniosek został złożony na połowę tych opraw więc pozostałe oprawy nie będą 
wymieniane. Po analizie finansowej niestety gminy nie stać na zrealizowanie 

całości i dołożenie pozostałej kwoty. Pani Burmistrz podkreśliła, że liczbowo 
wychodzi mniej więcej pół opraw na terenie miasta i pół w sołectwach. Pani 

Burmistrz zadecydowała, że wymiana opraw na ledowe będzie na terenie 
sołectw. Jeśli chodzi o oprawy na terenie miasta to będą one sukcesywnie 
wymieniane. Oczywiście wszystko uzależnione jest od możliwości 

finansowych.   
 
Następnie radny Pan Romuald Górny w imieniu mieszkańców ul. 

Sienkiewicza zgłosił wnioski dotyczące: 
1) Połączenia ul. Sienkiewicza z ul. Topolową wzdłuż garaży co 

zdecydowanie ułatwiłoby dojazd do lepszej jakościowo drogi.  
2) Przebudowy czerwonego boiska wielofunkcyjnego na ORLIK-u. 

Poziom boiska znajduje się poniżej kratki odbierającej wodę. 

Podczas intensywnych opadów deszczu woda stoi na boisku. Boisko 
straciło swoją funkcję. Nie można w tej chwili grać w piłkę. Bardzo 
mało osób korzysta z tego boiska.  

3) Parkingu w miejscu byłego sklepu osiedlowego. Samochodów jest 
coraz więcej i brakuje miejsc.  

4) Łatania dziur na ul. Sienkiewicza. Była ekipa, ale zostało jeszcze 
kilka dziur. Jeżeli jest taka możliwość to należałoby to uzupełnić 
warstwą bitumiczną.  
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Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiadając na pytanie dotyczące 

dziur podkreśliła, że myślała, że są już one załatane. Byli tam pracownicy. 
Być może gdzieś coś umknęło. Dziury zostaną załatane.  

W sprawie miejsc parkingowych Pani Burmistrz poinformowała, że 
jeszcze w tym miesiącu planowane jest położenie płyt ażurowych. Poprosiła    
o chwilę cierpliwości. Zadanie to zostanie wykonane.  

Odnośnie boiska ORLIK poinformowała, że w poprzedniej kadencji               
w 2022 roku gmina starała się o dofinansowanie na modernizację 
nawierzchni na ORLIK-u. Mowa była wówczas o kwocie około 300 tys. zł. 

Gmina miała zabezpieczonych połowę środków. Decyzja władz była taka, aby 
tego nie robić, ponieważ były pewnie inne ważne tematy. Pani Burmistrz 

zapewniła, że będą ponownie czynione starania o dofinansowanie na 
modernizację boiska ORLIK w Kamieniu Krajeńskim. Chciałaby skorzystać               
z dofinansowania, które zazwyczaj jest w maju. W tym terminie właśnie 

pojawia się rozdanie na modernizację ORLIK-ów.  
W kwestii połączenia ul. Sienkiewicza z ul. Topolową wzdłuż garaży 

Pani Burmistrz poinformowała, że temat zostanie przeanalizowany. 
Wcześniej nie było takich wniosków. Może rzeczywiście jest to dobre 
rozwiązanie. Zostanie to przeanalizowane i Pan Radny otrzyma odpowiedź               

w tej sprawie.       
 
Ad. 4. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące. 

 
Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 

 
Ad. 5. Informację na temat oświaty w Gminie Kamień Krajeński 
przedstawiła Dyrektor Miejsko – Gminnego Zespołu Usług Oświatowych 

w Kamieniu Krajeńskim – Pani Joanna Miotk. 
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak podziękowała Dyrektorom szkół za 
zaangażowanie i za oddanie. Podkreśliła, że jest to początek współpracy na 
stanowisku Burmistrza. Wyraziła nadzieję, że współpraca będzie układała się 

bardzo dobrze. Ze swojej strony obiecała jak najmniej się wtrącać, a jak 
najwięcej wspierać pracę i działalność Dyrektorów. Pani Burmistrz 
stwierdziła, że podoba jej się aktywność Dyrektorów i ich oddanie. 

Podkreśliła, że mogą na nią liczyć.    
 

Radny Pan Józef Wróblewski stwierdził, że niepokojąca jest tendencja 
spadkowa ilości uczniów w szkołach. W tym roku szkolny ubyło 42 uczniów, 
a 9 dzieci uczęszczało do przedszkoli poza granicami gminy. Podkreślił, że 

trzeba zahamować tę tendencję. Jeżeli dzieci odchodzą do innych szkół poza 
teren gminy to coś jest nie tak. Radny podkreślił, że w ubiegłym roku odeszło 
kilkoro dzieci z Zamartego. Zapytał jakie są przyczyny odchodzenia tych 

dzieci. Podkreślił również, że cieszy się bardzo z dobrego wyniku egzaminu 
ósmoklasisty w szkole w Zamartem. Stwierdził, że jest to chyba najlepsza 

szkoła w gminie.  
 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Zamartem Pani Marzena Tuńska – 

Swobodzińska podziękowała Radnemu za słowa uznania. Podkreśliła, że 
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szkoła w Zamartem zmienia swoje oblicze. W trakcie kilku miesięcy nie uda 

się wszystkiego zrobić. Prowadzone są działania w celu poprawy 
infrastruktury szkoły. Odnośnie pytania dotyczącego tego dlaczego dzieci 

odchodzą poinformowała, że szkoła w Zamartem leży w takiej okolicy gdzie 
tuż za miedzą w Ogorzelinach czy Wierzchowie są szkoły bardzo dobrze 
wyposażone. Widać to zarówno wewnątrz jak i zewnątrz. Rodzice mając 

możliwość zapewnienia dzieciom lepszych warunków nauczania oraz rozwoju 
fizycznego wybierali właśnie te szkoły. Nie stanowi to dla rodziców problemu, 
ponieważ są mobilni czy dojeżdżają do pracy w tych kierunkach. Szkoła                 

w Zamartem miała problemy jeżeli chodzi o nauczanie. Pani Dyrektor uważa, 
że to również się już zmienia. Szkoła pracuje nad tym i próbuje sprostać 

oczekiwaniom rodziców. Widać to już chociażby po egzaminie ósmoklasisty. 
Zwróciła również uwagę, że szkoła boryka się z ograniczonymi warunkami 
lokalowymi. Brakuje przynajmniej dwóch pomieszczeń. Stwierdziła również, 

że rodzice na chwilę obecną są zadowoleni. Nie zgłaszają żadnych uchybień. 
Jeżeli pojawiają się jakieś problemy to na bieżąco są wyjaśniane. Pani 

Dyrektor zwróciła się do Pani Burmistrz oraz Radnych z prośbą o wsparcie          
w kwestii problemów lokalowych. Stwierdziła także, że szkoła w Zamartem 
jest motorem napędowym. Jeżeli szkoły nie będzie to ludzie nie będą osiedlać 

się w tej okolicy.  
 
Radny Pan Sebastian Skaja dodał, że demografii się nie oszuka.                   

W szkole, w której pracuje w trakcie 10 lat ubyło 80 uczniów. Podkreślił, że 
„Mówiąc kolokwialnie ludzie przestali się rozmnażać”. Nic nie wskazuje na to, 

że sytuacja się zmieni. Ludzie migrują do większych miejscowości z tych 
względów, o których mówiła Pani Dyrektor szkoły w Zamartem.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska podziękowała 
za przedstawienie informacji na temat oświaty w Gminie Kamień Krajeński. 

Dołączyła również do podziękowań i słów uznania Pani Burmistrz. Zdaje 
sobie sprawę jak trudna praca jest obecnie w szkołach z dziećmi i rodzicami 
na różnych płaszczyznach. Życzyła owocnej pracy i współpracy w nowym 

roku szkolnym.          
 
Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 

obrad. 
 

Ad.6. Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Miejsko – Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim – Pani Beata 
Błoch.  

 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr VI/31/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
26 września 2024 roku w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, w tym w schroniskach dla osób 
bezdomnych i schroniskach dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi             
i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych dla osób, których gminą 
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właściwą miejscowo jest Gmina Kamień Krajeński, podjęta została 
jednogłośnie 14 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.7. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Pan Piotr Gustyn.  
 

Radny Pan Jarosław Dobek nawiązał do inwestycji w Płociczu. Zapytał 

jaki jest całkowity koszt tego przedsięwzięcia.  
 

Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki 
Komunalnej Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że jeżeli zadanie to 
uchwałą zostanie zaakceptowane to będzie podpisana umowa. Wówczas 

wykonany zostanie projekt oraz kosztorys.  
 

Radny Pan Jarosław Dobek zapytał czy są jakieś założenia projektowe.  
 

Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki 

Komunalnej Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że są założenia 
projektowe. Jest to kompleksowa termomodernizacja obejmująca ocieplenie 
ścian, stropu, stolarkę okienną, drzwiową, fotowoltaikę, wentylację, 

klimatyzację.  
 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak dodała, że będzie to łącznie                       
z wymianą źródła ciepła.    
 

Radny Pan Jarosław Dobek zapytał również o odnowę murów 
miejskich. Zapytał czy przy okazji przewidziane są działania związane                    

z parkingiem znajdującym się obok. Podkreślił, że radny Pan Romuald Górny 
mówi, że na osiedlu brakuje miejsc parkingowych, ale w mieście brakuje ich 
tym bardziej. Należałoby ten parking doprowadzić do porządku. Ma nadzieję, 

że po renowacji murów uda się zrobić parking w sposób jak najbardziej 
praktyczny dla mieszkańców i nie będzie to w niczym kolidować.   
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna 
Hałasowska odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr VI/32/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
26 września 2024 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński, podjęta została 
jednogłośnie 14 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad.8. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Pan Piotr Gustyn.  
 

Radny Pan Bogdan Januszewski zabrał głos w sprawie funduszu 
sołeckiego. W sołectwach odbyły się zebrania w sprawie podziału funduszu 
sołeckiego na 2025 rok. Podkreślił, że w przypadku Dużej Cerkwicy jest             

o 5 tys. zł mniej. Poprosił, aby Pan Skarbnik wyjaśnił dlaczego tak jest, 
ponieważ podawane są różne wersje. Usłyszał nawet taki zarzut, że jako 
sołtys ubolewa, że jest o 5 tys. zł mniej, a jako radny zgodził się, żeby tak 

było. Stwierdził, że jest to jakiś absurd.   
 

Skarbnik Pan Piotr Gustyn odpowiedział, że fundusz sołecki jest 
wyliczany na podstawie dochodów bieżących gminy z roku poprzedniego            
w stosunku do ilości mieszkańców. Odpowiednim wzorem jest to wyliczane. 

Pan Skarbnik zapytał dlaczego w roku ubiegłym żaden sołtys nie zadał 
pytania dlatego fundusz sołecki tak wzrósł. W roku 2023 był dodatek 

węglowy, który zwiększył dochody bieżące gminy o ponad 5 mln zł. W tej 
chwili nie ma tych 5 mln zł jako dochodów bieżących i dlatego fundusz 
sołecki zmniejszył się proporcjonalnie do dochodów bieżących gminy. Jest to 

główna przyczyna, że w całej Polsce fundusz sołecki uległ zmniejszeniu. 
Podobnie obniżył się fundusz sołecki kilka lat wcześniej jak część środków na 
zasiłki rodzinne i alimentacyjne przeszły do budżetu państwa. Wspomniał 

również, że w Gminie Sośno w 2017 roku po przejściu klęski żywiołowej 
fundusz sołecki z roku na rok wzrósł o 100%, ponieważ tyle było zasiłków 

bieżących dla mieszkańców. Według Pana Skarbnika fundusz sołecki 
powinien być liczony od dochodów bieżących gminy na podstawie podatków 
gminy.  

 
Radny Pan Jarosław Dobek zapytał czy dobrze zrozumiał, że radni nie 

mają wpływu na ten fundusz sołecki. Zapytał czy algorytm wyliczenia jest 
ustawowy.      
 

Skarbnik Pan Piotr Gustyn odpowiedział, że tak.  
 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna 

Hałasowska odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr VI/33/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
26 września 2024 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2024, podjęta została jednogłośnie 14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.9. Wprowadzenia do tematu dokonała Zastępca Burmistrz Kamienia 

Krajeńskiego – Pani Marta Husarek.   
 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 

odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Uchwała Nr VI/34/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
26 września 2024 roku w sprawie określenia szczegółowego trybu                    
i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Kamień 
Krajeński na lata 2026-2036 w tym trybu konsultacji, podjęta została 
jednogłośnie 14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.10. Wprowadzenia do tematu dokonała Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Pani Katarzyna 
Chodera.   

 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr VI/35/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
26 września 2024 roku w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy 
Kamień Krajeński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok”, podjęta została 
jednogłośnie 14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.11. Wprowadzenia do tematu dokonała Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Pani Katarzyna 
Chodera.   
 

Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 
odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr VI/36/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
26 września 2024 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Programu 
usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest Gminy Kamień Krajeński, 
podjęta została jednogłośnie 14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.12. Wprowadzenia do tematu dokonała Burmistrz Kamienia 
Krajeńskiego – Pani Natalia Marciniak.   
 

Radny Pan Józef Wróblewski zapytał jak będzie wyglądał wybór do 
Młodzieżowej Rady Miejskiej i czy kandydaci wybierani będą                                 
w poszczególnych szkołach podstawowych.  

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że będzie to młodzież 

w wieku od 13 do 18 lat. Miejscem lokalu wyborczego będzie Miejsko – 
Gminny Ośrodek Kultury w Kamieniu Krajeńskim. Przedział wiekowy 
świadczy o tym, że będą to również kandydaci ze szkół ponadpodstawowych. 

Decyzja w sprawie jednego lokalu wyborczego podyktowana jest tym, aby nie 
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robić forów tylko uczniom szkół podstawowych, ale żeby było to 

sprawiedliwie dla wszystkich. Jeżeli chodzi o kampanię to kandydaci będą 
mogli ją przeprowadzać również na terenie szkół.  

 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna 
Hałasowska odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr VI/37/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
26 września 2024 roku w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej             
w Kamieniu Krajeńskim i nadania jej statutu, podjęta została jednogłośnie             
14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.13. Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Pan 

Jakub Jasiński.   
 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 

odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Uchwała Nr VI/38/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
26 września 2024 roku w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność 
Burmistrza Kamienia Krajeńskiego, podjęta została jednogłośnie 14 głosami 
za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.14. Wprowadzenia do tematu dokonała Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Pani Anna Hałasowska.   
 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 

odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Uchwała Nr VI/39/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
26 września 2024 roku zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim, podjęta została 
jednogłośnie 14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.15. Wprowadzenia do tematu dokonała Przewodnicząca Rady 
Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Pani Anna Hałasowska.   

 
Wobec braku dyskusji Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska 

odczytała treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 
Uchwała Nr VI/40/2024 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
26 września 2024 roku zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji 
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Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim, podjęta 
została jednogłośnie 14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad. 16. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Hałasowska – w związku                              
z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady VI sesji Rady Miejskiej                 
w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za obecność. 
 

 
Na tym obrady VI sesji zakończono.   

 
                                                             P r z e w o d n i c z ą c a  

 Protokołowała                                               Rady Miejskiej 

/-/ Izabela Turzynska 

                                                                 /-/ Anna Hałasowska 

 


